
Vragen van de Raad: Raadslid R. van der Meij 

 

 

 

Met IB 074-18 heeft het College de raad in oktober jl nader geïnformeerd over de 

procesafspraken die Rijswijk zou maken met de MRDH en de gemeente Den Haag over een 

gedragen gezamenlijke aanpak en financiering van de herontwikkeling van de Beatrixlaan. 

Volgens deze IB-brief zou volgens de onderling met partijen afgesproken tijdpad uiterlijk in 

december 2018 tot een bestuursakkoord moeten zijn gekomen. 

In dit verband hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Is er door het College van B&W reeds een bestuursakkoord afgesloten voor 

herontwikkeling van de Beatrixlaan en zo ja, wat houdt dit akkoord in? Zo nee, wat is nu de 

stand van zaken van het zogenaamde MGA-traject (traject om tot gezamenlijke afspraken te 

komen met waarde voor alle partijen) inclusief actueel tijdspad? 

 

In de raadsvergadering van 8 november jl. is raadsbreed de motie Beatrixlaan tunnel of 

buitenom aanvaard. 

2. Welke stappen heeft het college na de raadsvergadering van 8 november jl ondernomen om 

uitvoering te geven aan de motie? 

 

3. Welke plan van aanpak inclusief tijdspad heeft het college nu voor ogen bij deze motie en 

hoe verhoudt dit plan zich tot de MGA-procesafspraken met de partners? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Drs. Ronald A.J. van der Meij 

 


